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Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 

 

Datum indiening : 06 mei 2021 

Registratienummer : E202115200  

 

Onderwerp: Raadsinfo gemeentewapen Dijk en Waard (vervolg) 

Aan het college, 

 
Inleiding 
Op 26 april hebben wij de beantwoording gehad op onze Technische Vragen naar aanleiding 
van de Raadsinformatiebrief gemeentewapen Dijk & Waard. Hierbij willen we opmerken dat 
het erg lang heeft geduurd wat betreft de beantwoording, zeker in relatie tot de kwaliteit van 
de beantwoording. Tevens heeft de beantwoording gezorgd voor meer vragen.  
 
Vragen 
U geeft aan dat wij bij dhr. Van der Starre zelf moeten nagaan hoe zijn onafhankelijkheid 
gewaarborgd blijft. Dat vinden wij iets te kort door de bocht. Daarnaast twijfelen we niet aan 
de onafhankelijkheid van dhr. Van der Starre zelf, maar zijn we benieuwd naar de 
overwegingen van het college. 

1. Heeft het college de leden van de werkgroep benoemd? 
2. Mocht de benoeming door het college zijn uitgevoerd dan zijn wij benieuwd of het 

college heeft afgewogen dat dhr. Van der Starre tevens raadslid is en dus adviseert, 
maar ook besluit. 

3. Graag de afwegingen benoemen en het resultaat ervan. 
4. Zijn er afspraken gemaakt om een dubbelrol (adviseren en besluiten) te voorkomen? 

Bijvoorbeeld onthouding van inbreng binnen raadscommissie of gemeenteraad? 

Wij hebben ook een vraag gesteld over de betrokkenheid van het Regionaal Historisch 
Centrum Alkmaar (RHCA) bij het proces. Aangezien dit een gemeenschappelijke regeling is 
waarin zowel Heerhugowaard als Langedijk deelneemt. U gaf aan dat er enkel is gekozen 
voor organisaties van vrijwilligers. 

5. Waarom is er gekozen voor enkel organisaties van vrijwilligers? 
6. Is het RHCA benaderd om mee te denken over het gemeentewapen? 
7. Waarom is er niet gekozen voor zowel organisaties van vrijwilligers en een 

professionele organisatie op het gebied van historie en oudheidkunde, zoals het 
RHCA, dat als een gemeenschappelijke regeling een onderdeel is van de ambtelijke 
organisatie? 

Met vriendelijke groet, 

Sebastian Visser 

D66 

 

Antwoord van het college 

Antwoord 

1. Nee, de colleges hebben de burgemeesters gevraagd de werkgroep samen te 

stellen. De beide burgemeesters hebben hier vervolgens uitvoering aan gegeven. 
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2. Aangezien er geen besluitvorming door de gemeenteraad in de vaststelling van het 

gemeentewapen aan de orde is, is ook de dubbelrol van dhr van der Starre die wordt 

geschetst, niet aan de orde. Dit is dus geen deel van de afweging geweest. 

3. Zie antwoord 2 

4. Zie antwoord 2 

5. De keuze voor vrijwilligers organisaties is erin gelegen dat wij ernaar streven de 

kennis vanuit de bevolking/samenleving te betrekken in het proces. 

6. Nee. De werkgroep heeft wel de mogelijkheid gehad gebruik te maken van het 

RHCA, maar gezien de aanwezige kennis in de werkgroep is daar geen gebruik van 

gemaakt. 

7. Zie antwoord 5 

 

 


